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KOMISIA ÚZEMNÉHO A STRATEGICKÉHO PLÁNOVANIA, ŽIVOTNÉHO PROSTREDIA 
A VÝSTAVBY 

Mestského zastupiteľstva hlavného mesta Slovenskej republiky Bratislavy 
 

 
Zápisnica z mimoriadneho zasadnutia Komisie územného a strategického plánovania, 

životného prostredia a výstavby MsZ, ktoré sa konalo dňa 25. 11. 2021 o 16:30 
 
 
Prítomní:  
Mgr. Lenka Antalová Plavúchová, Gabriela Ferenčáková, Ing. Tatiana Kratochvílová, Ing. arch. 
Mgr. art. Elena Pätoprstá, Ing. Katarína Šimončičová, Ing. Matej Vagač, Ing. arch. Peter 
Vaškovič, Mgr. Martin Vlačiky, PhD., Ing. arch. Peter Žalman 
 
Ospravedlnení:  
Ing. arch. Drahan Petrovič 
 
Neprítomní:  
Ing. arch. Zuzana Aufrichtová, Ing. arch. Adam Berka, Radovan Jenčík, Mgr. Peter Pilinský, Ing. 
arch. Eva Balašová 
 
 
Začiatok online rokovania: 16:30 h.  
 
Zasadnutie otvorila Ing. Tatiana Kratochvílová, predsedníčka komisie. 

 
Návrh programu v pozvánke: 

 
1. Návrh rozpočtu hlavného mesta SR Bratislavy na roky 2022 - 2024 

 
 

K bodu 1   
 

Návrh rozpočtu hlavného mesta SR Bratislavy na roky 2022 - 2024 

 
Prezentujúci: Mgr. Ctibor Košťál, Ing. Alexander Dobiáš 
 
Pán riaditeľ magistrátu, Mgr. Ctibor Košťál predstavil základné východiská pri spracovávaní 
rozpočtu na roky 2022 -2024 a , Ing. Alexander Dobiáš oboznámil komisiu so základným 
sumárom.  
 
Ing. Matej Vagač dopytoval na rozpočty spoločností KSP, s. r. o., MARIANUM - Pohrebníctvo 
mesta Bratislava a mestského komunálneho podniku, pán riaditeľ Košťál zodpovedal dôvody 
týkajúcich sa zmien na vyčlenené financie.  
 
Ing. arch. Mgr. art. Elena Pätoprstá sa informovala ohľadom rozpočtu k rekonštrukciám terás 
v Petržalke, vyčlenená je zatiaľ suma vo výške 600 000,- eur.  
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Pani poslankyňa sa dopytovala aj na zvyšovanie rozpočtu pre sekciu životného prostredia, pán 
riaditeľ uviedol, že po nástupe nového vedenia sa z oddelenia spravila sekcia, takže sa 
navyšoval aj počet ľudí. Investovalo sa aj do komunikačného oddelenia, vďaka čomu dokážu 
lepšie komunikovať projekty životného prostredia.  
 
Uznesenie č. 1 
Komisia územného a strategického plánovania, životného prostredia a výstavby Mestského 
zastupiteľstva hlavného mesta SR Bratislavy po prerokovaní  
 
 
odporúča  

Mestskému zastupiteľstvu hlavného mesta SR Bratislavy 
 

prerokovať návrh rozpočtu hlavného mesta SR Bratislavy na roky 2022 – 2024 
 
Hlasovanie:  
prítomní: 9, za: 9, proti: 0, zdržal sa: 0 
 
Komisia bola uznášaniaschopná a návrh uznesenia bol prijatý. 

 
 
 
 
 

Ing. Tatiana Kratochvílová, v.r. 
                                                                                                            predsedníčka komisie 

 
Zapísal : Filip Prikler, v.r. 
v Bratislave 26.11.2021  


